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“  REPÀS DE LA
El dia 3 d'abril de l'any 1979 es va omplir una altra plana de 1 

• història de l'estat espanyol.^er primera vegada des de feia quaran 

anys es celebraven les eleccions municipals.

El 19 d'aquest mes,el nou Ajuntament de Sant Hilari entrava en 

funcions;.Amb motiu d'aquest segon qniversari hem volgut parlar una 

mica amb el batlle,Xavier Ros&ell,sobre el que han estat aquests

dos anys de gestió municipal

Perl MARTA CLOS

— — — - án dos ouarts d'onze del matí.Cuan entro 

Ék a l'ajuntament per fer aouesta entrevis- 

ta em trobo als paletes oue hi treballen. 

2m sorprèn veure-ho tot capgirat:a la part on hi 

han els despatxos és a on hi fan les obres.La sa

la de "plens" és abarrotada de mobles i papers.

Sn mitg de tot aauest batibull',1 'únic lloc aue fun 

eiona amb normalitat són les oficines.

SI batlle m'explica que es vol canviar l'es

tructura dels despatxos perauè resultava molt poc 

Pràctic a l'hora de treballar en .con junt rnecessi- 

ten més espai.D'altre banda amb aquestes reformes 

potser un altre dia,una vegada coberta la riera,

es pódrà canviar l'emplaçament del pati de l 'a jun
&  , „ 

tament a la part del darrera nue es mes gran.A

part d'això les obres eren necesàries ja aue el 

temps nó passa en va i a les parets hi havien es

querdes, algunes bastant considerables.

Després d'aquest incís,busquem un lloc tranquil, 

^engego el cassette i comencem la xerrada...

-L'ajuntament des del principi es va dividir 

en comissions de treball,¿Cóm funcionen aauestes 

coi^peions?

6 t e r r a

"Si.Es van fer'5 comissions.Al principi eren 

de dues persones però va semblar aue això no an 

va bé i llavors es van fer de cinc.A cada comis 

sió hi ha un president.Ara bé,cal dir cue acues 

tes comissions han començat a funcionar a parti 

d'aouest any.Pins ara tot ho hem fet una mica e 

tre tots."

-¿Es reuneixen molt sovint?

"Gom a mínim un cop al mes.Entre setmana es 

reuneixen amb les diferents entitats.Els presi

dents de lès comissions i jo ens reunim cada c 

jous en permanent,i un cop al mes ens reunim tc 

en ple.

Sanitat i medi ambient

-Per concretar una mica amb les diferents c 

missions,parlem de sanitat i medi ambient.¿Com 

ha quedat el problema dels metges?

"Ara ja tenim dos metges de la Seguretat So 

al.Amb això crec aue s'hi ha guanyat ja que ab 

un sol metge tenia 1.700 o 1800 cartilles i ar 

s'ho poden repartir.1

-Però es aue això ja feia molt temps aue es 

tava així i no es solucionava...

"Sí,però es que són coses aue no depenen de 

1 'ajuntament.Crec que aquí hi ha un desenfoc d 

la gent al no saber les competències aue tenim 

municipals i les aue depenen de les altres ent 

tats.Això dels metges no depèn ni de la Genera 

litat,vé de- Madrid."

-En auant a medi ambient,pots explicar una 

mica tot això de la tallada d'arbres?


